
RADA MIASTA MARKI
AI. J. Plldudsklego 98
05-270 MARKI

tel. (0-22) 781-10-03
Fax 781-13-78

woj. Mazowieckie
PROTOKOL nr 44

z posiedzenia Komisji Bud:ietowo - Gospodarczej,
z dnia 21 kwietnia 2009 roku

o godzinie 1430 posiedzenie Komisji otworzyl Wiceprzewodnicz'lcy Pawel Adarnczyk,
przywital wszystkich zebranych i stwierdzil quorum (lista obecnosci stanowi za1'lcznik
nr I do protokolu - nieobecni: B. D'lbkowski), a nastt;pnie przedstawil porz'ldek obrad:

I. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjt;cie wnioskow w sprawie zmian w porz'ldku obrad.
3. Analiza wykonania budzetu miasta za 2008 rok.
4. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia taryf

za zbiorowe zaopatrzenie w wodt; i zbiorowe odprowadzanie sciekow na terenie
miasta Marki w okresie od I czerwca 2009 roku do 31 maja 20 I0 roku (druk nr 318).

5. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na
zbycie w trybie bezprzetargowym nieruchomosci gruntowych stanowi'lcych mienia
komunalne (Druk nr 324).

6. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody
na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych niezabudowanej
nieruchomosci gruntowej (Druk 325).

7. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na
odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych niezabudowanej nieruchomosci
gruntowej (Druk 326).

8. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu zmieniaj'lcej uchwalt; Rady Miasta
Marki nr XXV1254/2009 z dnia 18 lutego 2009 roku w sprawie zatwierdzenia planu
przychodow i wydatkow Gminnego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki
Wodnej w 2009 roku (Druk nr 327).

9. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektow uchwal przedlozonych Komisji.
10. Sprawy rozne.
11. Zarnknit;cie posiedzenia.

Pkt 2. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian w porzadku obrad.

Burmistrz Janusz WerczyiJ.ski zlozyl wniosek 0 uzupelnienie porz'ldku obrad 0 punkty:
I) Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly zmieniaj'lcego uchwalt;

XXIV1248/2009 Rady Miasta Marki z dnia 14 stycznia 2009 roku w sprawie budzetu
Miasta Marki na 2009 rok (Druk nr 330) po punkcie 8. porz'ldku obrad,

2) Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly w sprawie port;czenia przez
Gmint; Miasto Marki pozyczki inwestycyjnej udzielonej Spolce z ograniczon'l
odpowiedzialnosci'l "Wodoci!\g Marecki" w Markach ze srodkow Wojewodzkiego
Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w zwiljZku
z realizacj'l przedsit;wzit;cia "Budowa kanalizacji sanitarnej na obszarze aglomeracji
miasta Marki" (Druk nr 329) - po punkcie 4. porz'ldku obrad,

3) Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly w sprawie najmu lokalu
uzytkowego stanowi'lcego mienie komunalne (Druk nr 333) - po punkcie 8. porz'ldku
obrad,

4) Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu
stanowi'lcego mienie komunalne (Druk nr 331) - po punkcie 8. porz'ldku obrad,

5) Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly w sprawie w sprawie
dzierzawy gruntu stanowi'lcego mienie komunalne (Druk nr 332) - po punkcie
8. porz'ldku obrad.
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Radny Jacek Orych zlozyl wniosek, aby punkt 3. porz'ldku obrad "Analiza wykonania
budzetu miasta za 2008 rok" zostal rozpatrzony po punkcie 9. porz'ldku obrad.

Wiceprzewodnicz'lcy Komisji Pawel Adamczyk zlozyl wniosek, 0 zdj«cie z porz'ldku obrad
punktu 3. "Analiza wykonania budzetu miasta za 2008 rok", poniewaz nie wplyn«la jeszcze
opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 0 przedlozonym przez Bunnistrza
Miasta Marki sprawozdaniu z wykonania budzetu za 2008 rok.
Nast«pnie Wiceprzewodnicz'lcy Komisji zarz'ldzil glosowania zlozonych wniosk6w:

Wniosek I - Bunnistrza Janusza Werczyiiskiego 0 uzupelnienie porz'ldku obrad 0 rozpatrzenie
projekt6w uchwal zawartych w Drukach nr: 330, 329, 331, 332, 333.

Glosowanie
za przyj«ciem wniosku - 10
przeciw-O
wstrzymalo si« - 0
(w glosowaniu bralo udziall O. radnych; nieobecny F.Rzewski).

Wniosek zostal przyj«ty.

Wniosek 11 - Wiceprzewodnicz'lcego Pawla Adamczyka 0 zdNcie z porz'ldku obrad punktu
3. "Analiza wykonania budzetu miasta za 2008 rok"

Glosowanie
za przyj«ciem wniosku - 9
przeciw-O
wstrzymalo si« - I
(w glosowaniu bralo udziall O. radnych; nieobecny F.Rzewski).

Wniosek zostal przyj«ty

Wniosek radnego Jacka Orycha, aby punkt 3. porz'ldku obrad "Analiza wykonania budzetu
miasta za 2008 rok" zostal rozpatrzony po punkcie 9. porz'ldku obrad stal si«
bezprzedmiotowy.

Porz'ldek obrad po zmianach przedstawial si« nast«puj'lCo:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyj«cie wniosk6w w sprawie zmian w porz'ldku obrad.
3. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia taryf

za zbiorowe zaopatrzenie w wod« i zbiorowe odprowadzanie sciek6w na terenie
miasta Marki w okresie od I czerwca 2009 roku do 31 maja 20 I0 roku (Druk nr 318).

4. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly w sprawie por«czenia przez
Gmin« Miasto Marki pozyczki inwestycyjnej udzielonej Sp6lce z ograniczon'l
odpowiedzialnosci'l "Wodoci~ Marecki" w Markach ze srodk6w Wojew6dzkiego
Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w zwi'lZku
z realizacj'l przedsi«wzi«cia "Budowa kanalizacji sanitarnej na obszarze aglomeracji
miasta Marki" (Druk nr 329).
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5. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody
na zbycie w trybie bezprzetargowym nieruchomosci gruntowych stanowi'lcych mienia
komunalne (Druk nr 324).

6. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody
na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych niezabudowanej
nieruchomosci gruntowej (Druk 325).

7. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody
na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych niezabudowanej
nieruchomosci gruntowej (Druk 326).

8. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu zmieniaj'lcej uchwal~ Rady Miasta
Marki nr XXV/254/2009 z dnia 18 lutego 2009 roku w sprawie zatwierdzenia planu
przychodow i wydatkow Gminnego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki
Wodnej w 2009 roku (Druk ill 327).

9. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly zmieniaj'lcego uchwal~

XXIV/248/2009 Rady Miasta Marki z dnia 14 stycznia 2009 roku w sprawie budzetu
Miasta Marki na 2009 rok (Druk nr 330).

10. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu
stanowi'lcego mienie komunalne (Druk nr 331).

11. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly w sprawie w sprawie
dzierzawy gruntu stanowi'lcego mienie komunalne (Druk nr 332).

12. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly w sprawie najmu lokalu
uzytkowego stanowi'lcego mienie komunalne (Druk nr 333).

13. Sprawy rozne.
14. Zamkni~cie posiedzenia.

Pkt 3. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly w sprawie zatwierdzenia taryf
za zbiorowe zaopatrzenie w wode i zbiorowe odprowadzanie sciekow na terenie miasta Marki
w okresie od I czerwca 2009 roku do 31 maja 20 I0 roku (Druk nr 318).

Projekt uchwaly stanowi zal'lcznik nr 2 do protokolu.

Wniosek 0 zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wod~ i zbiorowego
odprowadzania sciekow stanowi za1'lcznik nr 3 do protokolu.

Pan Kajetan Specjalski, Dyrektor Zarz'ldu Spolki z 0.0. "Wodociqg Marecki" zaprezentowal
problematyk~ cenotworcz'l za wod~ i scieki oraz przedstawil zestawienie cen wody i sciekow
w Polsce w 2009 roku.
Zestawienie stanowi za1'lcznik nr 4 do protokolu.

Burmistrz Janusz WerczyfJ.ski poinformowal, m.in. ze: zgodnie z przepisami ustawy
o zbiorowym zaopatrzeniu w wod~ i zbiorowym odprowadzaniu sciekow przedsi~biorstwo

wodociqgowo - kanalizacyjne przedstawia burmistrzowi wniosek 0 ich zatwierdzenie;
do wniosku dol'lcza si~ szczegolow'l kalkulacj~ cen i stawek oplat oraz aktualny plan;
burmistrz sprawdza czy taryfy i plan zostaly opracowane zgodnie z przepisami ustawy
i weryfikuje koszty pod wzgl~dem celowosci ich ponoszenia; rada gminy podejmuje uchwal~

o zatwierdzeniu taryf albo 0 odmowie zatwierdzenia taryf, jeSli zostaly one sporz'ldzone
niezgodnie z przepisami.
Nast~pnie zacytowal wnioski zawarte w opinii nt. zgodnosci wniosku 0 zatwierdzenie taryf
spolki Wodociqg Marecki Sp. z 0.0. dla zbiorowego zaopatrzenia w wod~ i zbiorowego
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odprowadzania sciek6w na terenie gminy Miasta Marki na okres od dnia I czerwca 2009 roku
do dnia 31 maja 20 I0 roku - opinia stanowi zal'tcznik nr 5 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski oraz pan Kajetan Specjalski udzielali odpowiedzi na pytania
formulowane przez radnych: Tadeusza Pastemaka, Tadeusza Sklodowskiego, Pawla
Chojnowskiego.

Wiceprzewodnicz'tcy Komisji Pawel Adamczyk zamkn't1 dyskusje; i zarz'tdzil glosowanie
w sprawie wydania pozytywnej opinii 0 projekcie uchwaly w sprawie zatwierdzenia taryf
za zbiorowe zaopatrzenie w wode; i zbiorowe odprowadzanie sciek6w na terenie miasta Marki
w okresie od I czerwca 2009 roku do 31 maja 20 I0 roku (Druk nr 318).

Glosowanie
za wydaniem pozytywnej opinii - 6
przeciw- 0
wstrzymalo sie; - 4
(w glosowaniu braiD udziall O. radnych; nieobecny F. Rzewski).

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Drukunr318.

Pkt 4. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwalv w sprawie poreczenia przez
Gmine Miasto Marki pozyczki inwestycyjnej udzielonej Sp6lce z ograniczona
odpowiedzialnoscia "Wodociag Marecki" w Markach ze srodk6w Wojew6dzkiego Funduszu
Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w zwiazku z realizacja
przedsiewziecia "Budowa kanalizacii sanitamej na obszarze aglomeracii miasta Marki"
(Druk nr 329).

Projekt uchwaly stanowi zal'tcznik ill 6 do protokolu.

Burmistrz Janusz WerczyJiski poinformowal m.in, ze: calkowity koszt przedsie;wzie;cia
"Budowa kanalizacji sanitamej na obszarze aglomeracji miasta Marki" wyniesie 200
milion6w zlotych, przewidywane dofinansowanie ze srodk6w unijnych to 60%; w zwi'tZku
z tym niezbe;dne be;dzie zaciftganie pozyczek i kredyt6w; projekt uchwaly dotyczy pore;czenia
preferencyjnej pozyczki (na dofinansowanie budowy kanalizacji) ze srodk6w Wojew6dzkiego
Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w kwocie 6.938.100,- zl
(calkowity koszt 10.736.472 zl).

Na pytania radnych: Tadeusza Pastemaka, Tadeusza Sklodowskiego, Pawla Chojnowskiego
odpowiedzi udzielili Pan Kajetan Specjalski, Dyrektor Zarz'tdu Sp61ki z 0.0. "Wodociftg
Marecki" oraz Burmistrz Janusz Werczynski.

Wiceprzewodnicz'tcy Komisji Pawel Adamczyk zamkn't1 dyskusje; i zarz'tdzil glosowanie
w sprawie wydania pozytywnej opinii 0 projekcie uchwaly w sprawie pore;czenia przez
Gmine; Miasto Marki pozyczki inwestycyjnej udzielonej Sp6lce z ograniczon't
odpowiedzialnosci't "Wodociftg Marecki" w Markach ze srodk6w Wojew6dzkiego Funduszu
Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie w zwi'tZku z realizacj't
przedsie;wzie;cia "Budowa kanalizacji sanitamej na obszarze aglomeracji miasta Marki"
(Druk nr 329).
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Glosowanie
za wydaniem pozytywnej opinii - 10
przeciw- 0
wstrzymalo si~ - 0
(w glosowaniu bralo udziallO. radnych; nieobecny F.Ri:ewski).

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 329.

Pkt 5. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody
na zbycie w trybie bezprzetargowym nieruchomosci gruntowych stanowiacych mlema
komunalne (Druk nr 324).

Projekt uchwaly stanowi zahlcznik nr 7 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy zbycia
nieruchomosci gruntowych w rejonie ulicy Marszalka J6zefa Pilsudskiego, oznaczonych
w ewidencji grunt6w miasta Marki jako dzialka nr ewid. 74 0 powierzchni 153 m2 i dzialka
nr ewid. 75/2 0 powierzchni 8 m2 z obr~bu 5-14 w celu poprawy warunk6w
zagospodarowania nieruchomosci przyleglej.
Burmistrz udzielil r6wniez odpowiedzi na pytanie radnego Tadeusza Sklodowskiego.

Wiceprzewodniczilcy Komisji Pawel Adamczyk zarzildzil glosowanie w sprawie wydania
pozytywnej opinii 0 projekcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zbycie w trybie
bezprzetargowym nieruchomosci gruntowych stanowiilcych mienia komunalne (Druk nr 324).

Glosowanie
za wydaniem pozytywnej opinii - 9
przeciw- 0
wstrzymalo si~ - I
(w glosowaniu bralo udziall O. radnych; nieobecny F.Ri:ewski).

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 324.

Pkt 6. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody
na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych niezabudowanej nieruchomosci
gruntowej (Druk 325).

Projekt uchwaly stanowi zalilcznik nr 8 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy nabycia
niezabudowanej nieruchomosci gruntowej, oznaczonej w ewidencji grunt6w miasta Marki
jako dzialka nr ewid. 211/5 0 powierzchni 243 m2 z obr~bu 5-10 znajdujilcej si~ w liniach
rozgraniczajilcych ulicy Poznanskiej.

W tym punkcie porzildku obrad dyskusja nie zostala podj~ta.
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Wiceprzewodnicz~cy Komisji Pawel Adamczyk zarz~dzil glosowanie w sprawie wydania
pozytywnej opinii 0 projekcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchomosci gminnych niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk 325).

Glosowanie
za wydaniem pozytywnej opinii - 10
przeciw- 0
wstrzymalo sice - 0
(w glosowaniu bralo udziall0. radnych; nieobecny F.RZewski).

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 325.

Pkt 7. Analiza i wydanie opinii Komisii nt. projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody
na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych niezabudowanej nieruchomosci
gruntowej (Druk 326).

Projekt uchwaly stanowi zal~cznik nr 9 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly dotycz~cy nabycia
niezabudowanej nieruchomosci gruntowej, oznaczonej w ewidencji grunt6w miasta Marki
jako dzialka nr ewid. 96 0 powierzchni 2852 m2 z obrcebu 4-07, przeznaczonej w Miejscowym
Planie Zagospodarowania Przestrzennego Miasta "Marki 11" pod budowce drugorzcednego
ukladu drogowego - przedluzenie ul. Sowiej do ul. Wilczej.

W dyskusji glos zabrali radni: Tadeusz Pastemak, Tadeusz Sklodowski oraz BurmistrzJanusz
Werczynski.

Wiceprzewodnicz~cy Komisji Pawel Adamczyk zamkn~ dyskusjce i zarz~dzil glosowanie
w sprawie wydania pozytywnej opinii 0 projekcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody
na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych niezabudowanej nieruchomosci
gruntowej (Druk 326).

Glosowanie
za wydaniem pozytywnej opinii - 7
przeciw-l
wstrzymalo sice - 2
(w glosowaniu bralo udziall O. radnych; nieobecny F. RZewski).

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 326.

Pkt 8. Analiza i wydanie opinii Komisii nt. projektu zmieniajacej uchwale Rady Miasta Marki
nr XXV/254/2009 z dnia 18 lutego 2009 roku w sprawie zatwierdzenia planu przychod6w
i wydatk6w Gminnego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w 2009 roku
(Druk nr 327).

Projekt uchwaly stanowi zal~cznik nr 10 do protokolu.
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Burmistrz Janusz Werczyilski przedstawil projekt uchwaly oraz udzielil odpowiedzi
na pytania radnego Jacka Orycha.

Wiceprzewodnicz!tcy Komisji Pawel Adamczyk zarz!tdzil glosowanie w sprawie wydania
pozytywnej opinii 0 projekcie uchwaly zmieniaj!tcej uchwal<e Rady Miasta Marki
nr XXV/254/2009 z dnia 18 lutego 2009 roku w sprawie zatwierdzenia planu przychodow

. i wydatkow Gminnego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w 2009 roku
(Druk nr 327).

Glosowanie
za wydaniem pozytywnej opinii - 10
przeciw- 0
wstrzymalo si<e - 0
(w glosowaniu bralo udziall O. radnych; nieobecny F.RZewski).

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 327.

Pkt 9. Analiza i wydanie opinii Komisii nt. projektu uchwaly zmlemamCego uchwale
XXIV/248/2009 Rady Miasta Marki z dnia 14 stycznia 2009 roku w sprawie budzetu Miasta
Marki na 2009 rok CDruk nr 330).

Projekt uchwaly stanowi zal!tcznik nr 11 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczyilski omowil proponowane zmiany budzetu na 2009 rok zawarte
w Druku nr 330 (materialy opisowe stanowi!t integraln!t cz<esc projektu uchwaly, str. 6).

W dyskusji glos zabrali radni: Jacek Orych, Tadeusz Sklodowski oraz Burmistrz Janusz
Werczyilski.

Wiceprzewodnicz!tcy Komisji Pawel Adamczyk zarukn~ dyskusj<e i zarz!tdzil glosowanie
w sprawie wydania pozytywnej opinii 0 projekcie uchwaly zmieniaj!tcej uchwal<e
XXIV/248/2009 Rady Miasta Marki z dnia 14 stycznia 2009 roku w sprawie budzetu Miasta
Marki na 2009 rok (Druk nr 330).

Glosowanie
za wydaniem pozytywnej opinii - 9
przeciw- 0
wstrzymalo si<e - 2
(w glosowaniu bralo udziall1. radnych).

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 330.

Pkt 10. Analiza i wydanie opinii Komisii nt. projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu
stanowiacego mienie komunalne CDruk nr 331).

Projekt uchwaly stanowi zal!tcznik nr 12 do protokolu.
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Burmistrz Janusz Werczy.6.ski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy kolejnej umowy
dzierzawy z dotychczasowym dzierzawc~ na okres 3 lat, zabudowanej nieruchomosci
gruntowej polozonej w Markach, stanowiltcej CZl<SC dzialki nr ewid. 38 z obrl<bu 4-01
o pow. 15 m2 z przeznaczeniem pod garaz.
Burmistrz udzielil r6wniez odpowiedzi na pytania radnego Pawla Chojnowskiego.

Wiceprzewodniczltcy Komisji Pawel Adamczyk zarzltdzil glosowanie w sprawie wydania
pozytywnej opinii 0 projekcie uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiltcego mienie
komunalne (Druk nr 331).

Glosowanie
za wydaniem pozytywnej opinii - II
przeciw-O
wstrzymalo sil< - 0
(w glosowaniu bni:lo udzialll. radnych).

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 331.

Pkt 11. Analiza i wvdanie opinii Komisji nt. proiektu uchwalv w sprawie w sprawie
dzierzawv gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 332).

Projekt uchwaly stanowi zalltcznik nr 13 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczyilski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy kolejnej umowy
dzierzawy z dotychczasowym dzierzawc~ na okres 3 lat, zabudowanej nieruchomosci
gruntowej polozonej w Markach, stanowiltcej CZl<SC dzialki nr ewid. 38 z obrl<bu 4-01
o pow. 9 m z przeznaczeniem pod garaz.

W tym punkcie porzltdku obrad dyskusja nie zostala podjl<ta.

Wiceprzewodniczltcy Komisji Pawel Adamczyk zarzltdzil glosowanie w sprawie wydania
pozytywnej opinii 0 projekcie uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiltcego mienie
komunalne (Druk nr 332).

Glosowanie
za wydaniem pozytywnej opinii - II
przeciw- 0
wstrzymalo sil< - 0
(w glosowaniu bralo udzial I!. radnych).

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Drukunr332.

Pkt 12. Analiza i wydanie opinii Komisii nt. projektu uchwaly w sprawie najmu lokalu
uzytkowego stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 333).

Projekt uchwaly stanowi zalltcznik nr 14 do protokolu.
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Bunnistrz Janusz Werczyllski poinforrnowal, ze projekt uchwaly dotyczy umowy najmu
na okres Slat, lokalu UZytkowego polozonego w Markach przy AI.J.Pilsudskiego 96 0 pow.
80 m2 z przeznaczeniem na prowadzenie kurs6w prawa jazdy.

W dyskusji glos zabrali radni: Pawel Chojnowski, Jacek Orych oraz Bunnistrz Janusz
Werczynski.

Wiceprzewodniczltcy Komisji Pawel Adamczyk zamkn!tl dyskusjoe i zarzltdzil glosowanie
w sprawie wydania pozytywnej opinii 0 projekcie uchwaly w sprawie najmu lokalu
nzytkowego stanowiltcego mienie komunalne (Druk ill 333).

Glosowanie
za wydaniem pozytywnej opinii - 7
przeciw- 0
wstrzymalo sioe - 4
(w glosowaniu bralo udzialll. radnych).

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ill 333.

Pkt 13. Sprawy r6Zne.

l.Wiceprzewodniczltcy Komisji Pawel Adamczyk przedstawil pismo mieszkat\.c6w
ul. Uroczej w Markach dotyczltce wybudowania sieci kanalizacY.inej w tej ulicy (kopia pisma
stanowi zalqcznik ill 15 do protokolu).

Dyskusja nie zostala podjoeta.

2.Wiceprzewodniczltcy Komisji Pawel Adamczyk odczytal pismo firrny MlNSBUD
dotyczltce utwardzenia ulicy Palacowej (kopia pisma stanowi zalltcznik nr 16 do protokolu).

Dyskusja nie zostala podjoeta.

Pkt 14. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1700 Wiceprzewodniczltcy
Budzetowo - Gospodarczej.

Protokolowala
Malgorzata Mincberg

G16~~ta
mgr &~InCberg

Pawel Adamczyk zamknlt1 posiedzenie Komisji

Wiceprzewodniczltcy Komisji
BUd~'etow - Gosp~czej

U"w!21. ....
awel Ad~czyk
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